
 
ORSZÁGGYŰLÉS HIVATALA 

TÖRVÉNYHOZÁSI IGAZGATÓSÁG 
TÁJÉKOZTATÁSI ÉS MÓDSZERTANI OSZTÁLY 

kedd, 2018. november 6. 11:36 

 

 

TÁJÉKOZTATÓ 
a 2018. november 5-i plenáris ülésnap főbb eseményeiről 

 
 
Tartalomjegyzék 
 

 

Napirend előtti felszólalás ................................................................................................................ 1 

Azonnali kérdés ................................................................................................................................ 2 

Személyes érintettség ....................................................................................................................... 4 

Kérdés................................................................................................................................................ 4 

Napirend utáni felszólalás .............................................................................................................. 8 

Egyéb információk ........................................................................................................................... 9 

 

 
  

2018 



1 

 

 

NAPIREND ELŐTTI FELSZÓLALÁS 

SSZ. TARTALMA HOZZÁSZÓLÁS 

1.    

Ungár Péter (LMP) 
képviselő  
"Diákok tízezreinek esélyeit szünteti meg a kormány" 

Rétvári Bence 
EMMI államtitkár 

  

2.    

Székely Sándor (DK) 
képviselő  
"Béremelkedés helyett bércsökkenés? 

Bodó Sándor PM 
államtitkár 

  

3.    

Dr. Varga László (MSZP) 
képviselő  
"Mi lesz a kutakkal?" 

Pogácsás Tibor BM 
államtitkár 

  

4.    

Szilágyi György (Jobbik) 
képviselő  
"Mennyire hiteles a kormány politikája?" 

Takács Szabolcs 
Ferenc 
Miniszterelnökség 
államtitkára 

  

5.    

Tordai Bence (Párbeszéd) 
képviselő  
"A mai pártállam vezetője is behívná az orosz csapatokat?" 

Menczer Tamás 
KKM államtitkár 

  

6.    

Dr. Aradszki András (KDNP) 
képviselő  
"1956. november 4; a keresztényüldözés rövid szünet után 
folytatódik" 

Rétvári Bence 
EMMI államtitkár 

  

7.    
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Böröcz László (Fidesz) 
képviselő  
"Aktuális ügyeinkről" 

Takács Szabolcs 
Ferenc 
Miniszterelnökség 
államtitkára 

  

 

 

AZONNALI KÉRDÉS 

ISZ. 
TARTALMA 

(BENYÚJTÓ-CÍM-CÍMZETT) VÁLASZADÓ EREDMÉNYE 

A/2952 

LUKÁCS LÁSZLÓ GYÖRGY (Jobbik), 

RIG LAJOS (Jobbik) 

" Mennyire hiteles a kormány 

politikája? " címmel 

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Dr. Kásler 
Miklós EMMI 
miniszter 

Elhangzott 

A/3297 

MESTERHÁZY ATTILA (MSZP) 

" Nicsak, ki beszél!? " címmel 

a Magyar Nemzeti Bank elnökéhez 

Nagy Márton 
István MNB 
alelnöke 

Elhangzott 

A/3086 

SZÉKELY SÁNDOR (DK) 

" Segít-e a kormány a 

devizahiteleseken? " címmel 

a pénzügyminiszterhez 

Tállai András 
PM államtitkár 

Bejelentés helyettes 
válaszadó 
elutasításáról 

A/3306 

VARJU LÁSZLÓ (DK) 

" Mikor számolnak el a 

letelepedési kötvényekkel? " 

címmel 

a pénzügyminiszterhez 

Tállai András 
PM államtitkár 

Elhangzott 

A/3299 

CSÁRDI ANTAL (LMP) 

" Mikor teremt a magyar 

törvényhozás igazságot három 

és fél millió embernek? " címmel  

a miniszterelnökhöz 

Dr. Trócsányi 
László IM 
miniszter 

Bejelentés helyettes 
válaszadó 
elutasításáról 

A/3301 

HOHN KRISZTINA (LMP) 

" Tervezi-e a kormány 

önkormányzati szociális 

bérlakások építésének 

finanszírozását a lakhatási 

Tállai András 
PM államtitkár 

Elhangzott 
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válság feloldásának érdekében? 

" címmel  

a pénzügyminiszterhez 

A/3110 

TORDAI BENCE (Párbeszéd) 

" Miért érinthetetlen 

Magyarországon Kiss Szilárd, 

Putyin embere? " címmel  

a legfőbb ügyészhez 

Dr Lajtár István 
a legfőbb ügyész 
helyettese 

Bejelentés helyettes 
válaszadó 
elutasításáról 

A/3310 

SZABÓ TIMEA (Párbeszéd) 

" Mire készül a Kormány? " 

címmel  

a miniszterelnökhöz 

Dr. Trócsányi 
László IM 
miniszter 

Elhangzott 

A/3309 

ÁGH PÉTER (Fidesz) 

" Nemzetbiztonsági átvilágítás és 

nyomozás indult Demeter Márta 

ellen! Korlátozható-e a politikus 

nem nyilvános adatokba történő 

betekintési joga, míg nem derül 

ki az igazság? " címmel 

a honvédelmi miniszterhez 

Németh Szilárd 
István HM 
államtitkár 

Elhangzott 

A/3300 

SZILÁGYI GYÖRGY (Jobbik), 

GYÖNGYÖSI MÁRTON (Jobbik), 

BANA TIBOR (Jobbik) 

" Mennyire hiteles a kormány 

politikája? " címmel  

a miniszterelnökhöz 

Dr. Trócsányi 
László IM 
miniszter 

Bejelentés helyettes 
válaszadó 
elutasításáról 

A/3302 

HEGEDŰS LORÁNTNÉ (Jobbik), 

KEPLI LAJOS (Jobbik) 

" Mennyire hiteles a kormány 

politikája? " címmel 

az innovációs és technológiai 

miniszterhez 

Cseresnyés Péter 
ITM államtitkár 

Elhangzott 

A/3305 

ARADSZKI ANDRÁS (KDNP) 

" Hogyan alakul idén a települési 

önkormányzatok támogatása? " 

címmel  

a belügyminiszterhez 

Pogácsás Tibor 
BM államtitkár 

Elhangzott 
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A/3298 

KUNHALMI ÁGNES (MSZP) 

" Aláírják-e a CEU-ról 

megszületett megállapodást? " 

címmel 

a miniszterelnökhöz 

Dr. Trócsányi 
László IM 
miniszter 

Elhangzott 

 

SZEMÉLYES ÉRINTETTSÉG 

SSZ. TARTALMA 

1.   

Demeter Márta (LMP) 
Németh Szilárd István államtitkár felszólalására reagálva (A/3309) 

 

 

 

KÉRDÉS 

ISZ. 
TARTALMA 

(BENYÚJTÓ-CÍM-CÍMZETT) VÁLASZADÓ EREDMÉNYE 

K/3247 

SZÁVAY ISTVÁN (Jobbik) 

" A Kormány szerint 

összetartoznak-e a magyarok és 

a székelyek? " címmel 

a tárca nélküli miniszterhez 

Potápi Árpád 
János 
Miniszterelnökség 
államtitkára 

Elhangzott 

K/3235 

SZABÓ SÁNDOR (MSZP) 

" Komolyan nincs másfél 

milliárd forint a 

legszegényebbek támogatására 

ott, ahol több száz milliárdot 

költenek stadionokra? Miért 

nem biztosítanak nagyobb 

keretösszeget a szociális 

tűzifaprogramra? " címmel  

a belügyminiszterhez 

Pogácsás Tibor 
BM államtitkár 

Elhangzott 
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K/3250 

ARATÓ GERGELY (DK) 

" Politikai tisztogatás az 

ügyészségen? " címmel 

a legfőbb ügyészhez 

Dr. Lajtár István a 
legfőbb ügyész 
helyettese 

Elhangzott 

K/3225 

UNGÁR PÉTER (LMP) 

" Támogatja-e a kormány az 

SNI-s gyermekek oktatását és az 

őket nevelő pedagógusokat? " 

címmel  

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI államtitkár 

Elhangzott 

K/3238 

BURÁNY SÁNDOR (Párbeszéd) 

" Miért a gettók Magyarországát 

kívánják építeni? " címmel  

a belügyminiszterhez 

Pogácsás Tibor 
BM államtitkár 

Elhangzott 

K/3009 

ÁGH PÉTER (Fidesz) 

" Milyen lépéseket tervez tenni 

a Kormány a Szombathely-

Kőszeg közötti közúti kapcsolat 

fejlesztése érdekében? " címmel 

az innovációs és technológiai 

miniszterhez 

Cseresnyés Péter 
ITM államtitkár 

Elhangzott 

K/3230 

ANDER BALÁZS (Jobbik) 

" A Tajgetoszról lerugdalva. 

Avagy, miért nem intézkednek, 

hogy az SNI-s diákok 

megkapják az őket megillető 

fejlesztéseket? " címmel 

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI államtitkár 

Elhangzott 

K/3245 

MOLNÁR GYULA (MSZP) 

" Miért kell szenvedniük a 

budafokiaknak a légiforgalom 

miatt? " címmel  

az innovációs és technológiai 

miniszterhez 

Cseresnyés Péter 
ITM államtitkár 

Elhangzott 

K/3244 

ARATÓ GERGELY (DK) 

" Állami gondozásból az 

otthontalanságba? " címmel  

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI államtitkár 

Elhangzott 
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K/3226 

HOHN KRISZTINA (LMP) 

" Hogyan kívánja segíteni a 

Kormány a háziorvosi praxisok 

megerősítését? " címmel  

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI államtitkár 

Elhangzott 

K/3243 

TORDAI BENCE (Párbeszéd) 

" A kormány visszavonja a 

kafetéria adókedvezményének 

megszüntetését a szakszervezeti 

tiltakozások hatására? " címmel  

a pénzügyminiszterhez 

Tállai András PM 
államtitkár 

Elhangzott 

K/3239 

PÓCS JÁNOS (Fidesz) 

" Várható-e a Jászságban 

további útszakaszok felújítása? 

Mely szakaszok az érintettek, 

mikor vehetik igénybe azokat a 

lakosok? " címmel  

az innovációs és technológiai 

miniszterhez 

Cseresnyés Péter 
ITM államtitkár 

Elhangzott 

K/3249 

STAUDT GÁBOR (Jobbik) 

" Azután sem érzi úgy a 

Kormány, hogy fel kellene 

lépnie az igazságszolgáltatás 

függetlenségének védelmében, 

hogy az Európai Bírói Egyesület 

felügyeleti eljárást 

kezdeményezett az OBH és az 

OBT között kialakult helyzet 

kivizsgálására? " címmel  

a belügyminiszterhez 

Völner Pál IM 
államtitkár 

Elhangzott 

K/3234 

KORÓZS LAJOS (MSZP) 

" Miért lapítanak a kórházi 

fertőzésekről? " címmel  

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI államtitkár 

Elhangzott 

K/3236 

VARJU LÁSZLÓ (DK) 

" Meddig tart ez a szemétség? " 

címmel  

a belügyminiszterhez 

Pogácsás Tibor 
BM államtitkár 

Elhangzott 
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K/3227 

SCHMUCK ERZSÉBET (LMP) 

" Van a Kormánynak bármilyen 

elfogadható magyarázata arra, 

hogy a hulladékszállítási és - 

gazdálkodási tevékenység 

környezetvédelmi 

közszolgáltatás helyett miért 

válik mind több településen 

katasztrófavédelmi kérdéssé, 

miközben a Kormány két kézzel 

önti a közpénzt a 

feladatellátásra kijelölt 

"Kukaholding-ba"? " címmel  

az innovációs és technológiai 

miniszterhez 

Cseresnyés Péter 
ITM államtitkár 

Elhangzott 

K/3246 

STEINMETZ ÁDÁM (Jobbik) 

" Nemzeti dohányboltot igen, 

patikát viszont nem lehet 

nyitni. Jól van ez így? " címmel  

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI államtitkár 

Elhangzott 

K/3242 

LÁSZLÓ IMRE (DK) 

" Még mindig nem veszik 

komolyan a sürgősségi és 

intenzív ellátással kapcsolatos 

aggasztó jeleket? " címmel  

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI államtitkár 

Elhangzott 

K/3231 

SCHMUCK ERZSÉBET (LMP) 

" Mit tesz a Kormány és az 

egészségügyért felelős tárca 

azért, hogy egyes környezeti 

ártalmakból eredő, előre 

látható megbetegedések és 

halálozások csökkenjenek?" 

címmel  

az emberi erőforrások miniszteréhez 

Rétvári Bence 
EMMI államtitkár 

Elhangzott 

K/3248 

MAGYAR ZOLTÁN (Jobbik) 

" Be kell vezetni az őszi aszály 

fogalmát? " címmel  

az agrárminiszterhez 

Farkas Sándor 
AM államtitkár 

Elhangzott 
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NAPIREND UTÁNI FELSZÓLALÁS 

SSZ. TARTALMA HOZZÁSZÓLÁS 

1.    

Magyar Zoltán (Jobbik) 
képviselő  
"A vidék üzenete 3." 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

2.    

Z. Kárpát Dániel (Jobbik) 
képviselő  
"Meddig még?" 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

3.    

Pintér Tamás (Jobbik) 
képviselő  
"Nehéz múlt, dicső jövő! Ne feledkezzünk meg a nehézipar 
kincseiről!" 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

4.    

Witzmann Mihály (Fidesz) 
képviselő  
"Újabb sikeres évet zárt a balatoni turizmus" 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

5.    

Dr. Varga László (MSZP) 
képviselő  
"Támogassák Miskolcot!" 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

6.    

Schmuck Erzsébet (LMP) 
képviselő  
"Mit vétettek az állatok?" 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

7.    

Ungár Péter (LMP) 
képviselő  
"Vakok világnapja" 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 
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8.    

Dr. Keresztes László Lóránt (LMP) 
frakcióvezető  
"Pécs-Baranya elárulása" 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

9.    

Gréczy Zsolt (DK) 
képviselő  
"Tragikomédia: miniszteri biztosok Eldorádója" 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

10.    

Hajdu László (DK) 
képviselő  
"150 éves a pesti vezetékes vízszolgáltatás" 

nem volt 
hozzászólás a 
kormány részéről 

  

 

EGYÉB INFORMÁCIÓK 

 

Az Országgyűlés következő ülésének időpontja: 2018.11.12. 

 

 


